
 
 

 
Referat fra bestyrelsesmøde d. 06.08. 2024 

 

 

Fremmødte: Poul, Lene og Annette 

Referent: Lene 

 

• Referat fra sidste møde godkendt 

 

• Gennemgang af beretning 

 

• Projektet med de nye skraldeøer er næsten på plads. Øerne bliver indrettet hvor containere og 

spande står nu. Rammerne bliver etableret med komposithegn som vi har i baghaverne, dog 

væsentlig lavere. Bestyrelsen foreslår en bagstopper ind mod hækken for at afgrænse området. 

 

• Engdalgårdsvej er tæt på at blive overdraget fra kommunal vej til fælles privat vej. Bestyrelsen 

efterspørger regler ved sådanne overdragelser. Hvordan er stemmerne fordelt mellem 

grundejerforeningen og vores udlejningshuse? Osv.  

 

Spørgsmålene er mange. 

 

• Ny opdatering fra Domi vedr. afgrænsningen mellem dobbelthusene og Beder landevej. Jorden 

skrider ned fra Beder Landevej pga. for meget regn og parkering, derfor skal der bygges en sokkel 

op for at holde på jorden, som så medfører at hækken ikke kan gro. Derfor skal der sættes komposit 

hegn op i skel. Ak ja….. 

 

• Vedr. anlæg af haver og ny belægning/parkeringspladser foran husene. Der står strømkasser midt i 

nogle af bedene som vi forventer bliver flyttet. Forslaget forventes klar til afstemning på 

afdelingsmødet den 26. 

 

• Afdelingsmødet afholdes i år den 26. august kl. 19, med efterfølgende kaffe og kage       

 


